

## IGCSE RESULTS 2024

Our commitment to fostering a nurturing learning environment is reflected in the achievements of our students. They consistently meet and surpass challenges, a true testament to the dedication and professionalism of themselves and our teaching staff. This commitment has resulted in results that will greatly benefit our students' future studies. Our Year 11 students will now transition to sixth form, preparing them for entry into the top universities in the UK, USA, and across the globe.



**62%** of SPGSI Chengdu Year 11 students achieved:

A\*/A



100%

of Year 10 students taking their examinations **one year early passed all** of thier examinations.



UK GCSE average A\*/A results = 26%
UK Independent School GCSE Average
A\*/A results = 61%

SPGSI Chengdu IGCSE average A\*/A results:

62%



All students that sat the **Additional Mathematics** examination achieved:

A\*/A



The most common results across Year 10 (sitting examinations one year early) and Year 11 were:

A\*/A



**86%** of SPGSI Chengdu Year 10 students and Year 11 students **taking their examinations one year early** achieved:

A\*-B



100%

of SPGSI Chengdu Year 11 students passed all **ten** of their examinations, including

Economics, English Literature, Mathematics and Biology.



The top 25% of **Year II students** achieved:

A\*/A

In all ten of their examinations.



## 2024 IGCSE 成绩发布

成都晟珀学校一直致力于营造一个奋发向上的学习环境,这一点从我们学生的成绩中可见一班。学生们不断迎接挑战,可知接挑战,这充分证明了生超越挑战,这充分证明的专业的人。他们共同努力的成果,未同努力的成果。我们11年级等的将进入最后两年的高中的关于,也将为之后进入英国和世界各地的顶尖大学做着。



成都晟珀11年级学 生全部成绩 A\*/A率62%



提前一年参加IGCSE 考试的10年级学生考 试通过率 I 00%



全英GCSE考试A\*/A率 =26%

全英私校GCSE考试A\*/A 率=61%

成都晟珀IGCSE考试**A\*/ A**率=**62%** 



高阶数学考试 A\*/A率100%



提前一年参加考试的 10年级学生、以及11 年级学生,大部分考 试成绩均为**A\*/A** 



成都晟珀11年级学生及提前参加考试的10年级学生 A\*-B成绩占比为86%



成都晟珀11年级学生10门考试通过率100%,其中包括化学,经济,英语文学,数学。



前25%的11年级学生 在所有10门考试中取 得**A\*/A**成绩